



产品简介

在工业生产中，皮带输送机是联接各生产设备的纽带，保证了生产环节的连续性和自动化。在破碎行业中，我公司生产的皮带机广泛用来输送松散物料或成件物品。适宜各种软硬矿石，如 石灰石、方解石、白云石、重晶石、滑石、碳酸钙、石膏、膨润土、玻璃等。

Brief Description

Belt conveyors are used to transfer material between crushing stations, and stockpile the finished products. DongMeng offers a design and manufacture facility to produce any type or size of conveying system that a Client may require. DongMeng generally manufactures conveyors in belt widths of 400mm, 500mm, 650mm, 800mm, 1000mm, 1200mm, and 1400mm

优势和特点

- 针对不同物料与皮带机间可能出现打滑，可提供 “人” 字形皮带机，增强皮带机工作的稳定性。
- 根据不同的输送工艺要求，可单台使用，也可多台组合使用， 或其他输送设备组成水平或倾斜的输送系统。
- 可在环境温度—20℃至+60℃范围内使用，输送物料的温度在 50℃以下，具有极高的适应性。

Advantages and Characteristics

- DongMeng conveyors are made with as many common components as possible (V" belts, couplings, idlers, bearings, etc) so as to minimize any stored spare parts inventory.
- Various belt specifications are available, including V-type (Chevron) belt for steep elevation applications.



主要技术参数

Main Technical Parameters

胶带宽度 Belt width (mm)	皮带长度 (m) /电机功率 (kw) Conveyor length / Motor power			传输速度 Belt speed (m/s)	处理能力 Capacity (t/h)
	I(L/kw)	II(L/kw)	III(L/kw)		
B400	≤12/1.5	12-20/2.2-4	20-25/3.5-7.5	1.3-1.6	30-60
B500	≤12/3	12-20/4-5.5	20-30/5.5-7.5	1.3-1.6	40-80
B650	≤12/4	12-20/5.5	20-30/7.5-11	1.3-1.6	50-100
B800	≤6/4	6-15/5.5	15-30/7.5-15	1.3-1.6	80-180
B1000	≤10/5.5	10-20/7.5-11	20-40/11-15	1.3-2	150-300
B1200	≤10/7.5	10-20/11	20-40/15-37	1.3-2	200-400
B1400	≤10/15	10-20/15-22	20-40/22-45	1.3-2	300-600

附注：

1. 本汇总表的输送量范围是依据松散密度 1.6t/m³ 的碎石给定。
2. 输送机安装倾角≤18°。（本表输送量按 0°标定）
3. 本公司另可根据用户的特殊需要进行设备配置设计。

Notes:

- 1.The capacities specified in the table are relative to loose crushed stone which weighs approximately 1.6 tonne per cubic meter.
- 2.Belt angle of inclination is based on 18°.
- 3.DongMeng can quote and build specific designed conveyors to suit the needs of any Client

根据客户的特殊需求,我们可以做径向堆垛皮带输送机。
As per customers’ special requirements, radial stacking belt can be supplied.